
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.40.2015.KS/10 

 

Protokół Nr 46/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 13 sierpnia 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1140, zakończenie o godz. 1245 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

Starosta Janusz Zarzeczny, oraz Członkowie Zarządu:, Alfred Rzegocki i Marek Tyza. 

 

Osoby z głosem doradczym: 

Sekretarz Powiatu Helena Krasoń, Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa, Zastępca Przewodniczącego 

Rady Powiatu Marek Ujda. 

 

Zaproszone Osoby:  

Tomasz Wosk - Naczelnik Kancelarii Starosty;  

Bożena Karlik – Naczelnik Wydziału Edukacji 

Marta Nakielny – Inspektor Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie (bezpłatne) pomieszczenia w Zespole 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Stalowej Woli. 

4. Wniosek Dyrektora Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli 

o wyrażenie zgody na zawieszenie reklamy w postaci banneru na ogrodzeniu szkolnym przez 

Przedsiębiorstwo Usługowo-Handlowe TECHTRONIK. 

5. Wniosek o ponowne rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski dotyczących przyznania dodatkowych godzin w roku szkolnym 2015/2016. 

6. Wniosek o ponowne rozpatrzenie wniosków dyrektorów dotyczących wyrażenia zgody na 

utrzymanie stanowisk wicedyrektorów w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 i Zespole 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w roku szkolnym 2015/2016. 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 06 sierpnia 2015 roku.  
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8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 46 posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na 

podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz  Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub 

pytania do porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za 

przyjęciem porządku obrad głosowało 3 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 3 Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie (bezpłatne) 

pomieszczenia w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Stalowej Woli. 

 

Inspektor Wydziału  Inwestycji i Mienia Powiatu Marta Nakielny omówiła uchwałę. 

Starosta Janusz  Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub 

pytania do uchwały. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 3 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było.  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 46/227/2015 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

(bezpłatne) pomieszczenia w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Stalowej Woli. 

 

Ad. 4 Wniosek Dyrektora Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki 

w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zawieszenie reklamy w postaci banneru na 

ogrodzeniu szkolnym przez Przedsiębiorstwo Usługowo-Handlowe TECHTRONIK. 

 

Inspektor Wydziału  Inwestycji i Mienia Powiatu Marta Nakielny przedstawiła wniosek. 

Starosta Janusz  Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub 

pytania. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem 

wniosku głosowało 3 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 



3 
 

Pozytywnie rozpatrzono wniosek Dyrektora Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. Tadeusza 

Kościuszki w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zawieszenie reklamy w postaci banneru na 

ogrodzeniu szkolnym przez Przedsiębiorstwo Usługowo-Handlowe TECHTRONIK. 

 

Ad. 5 Wniosek o ponowne rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół prowadzonych 

przez Powiat Stalowowolski dotyczących przyznania dodatkowych godzin w roku 

szkolnym 2015/2016. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przedstawiła i omówiła wniosek w sprawie 

przyznania dodatkowych godzin dla niektórych oddziałów i grup międzyoddziałowych 

w roku szkolnym 2015/2016.   Skarbnik Elżbieta Kulpa stwierdziła, że w obecnej sytuacji 

finansowej Powiatu oraz planowanym rozpoczęciu budowy skrzydła w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Króla Jana Sobieskiego III w Stalowej Woli nierozsądnym 

byłoby przyznanie dodatkowych godzin lekcyjnych i obciążanie budżetu. Starosta Janusz  

Zarzeczny przychylił się do sugestii Skarbnik Elżbiety Kulpy.  Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania. Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem wniosku - brak głosów, przeciw 

– 3 Członków Zarządu i wstrzymujących się nie było.  

 

Negatywnie rozpatrzono wniosek o ponowne rozpatrzenie wniosków dyrektorów szkół 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski dotyczących przyznania dodatkowych godzin 

w roku szkolnym 2015/2016. 

 

Ad. 6 Wniosek o ponowne rozpatrzenie wniosków dyrektorów dotyczących wyrażenia 

zgody na utrzymanie stanowisk wicedyrektorów w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 i Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w roku 

szkolnym 2015/2016. 

  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przedstawiła wniosek. Starosta Janusz 

Zarzeczny zaproponował przedyskutowanie i omówienie wniosku na następnym 

Posiedzeniu Zarządu. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy Członkowie Zarządu mają 

jakieś pytania i uwagi. Uwag i pytań nie było. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie za przełożeniem wniosku na następne Posiedzenie Zarządu. Za przełożeniem 

było 3 Członków Zarządu, głosów przeciw nie było i wstrzymujących nie było.  
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Ad. 7 Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 06 sierpnia 2015 roku. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi do protokołu 

z poprzednich obrad. Uwag nie zgłoszono. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. Za przyjęciem protokołu głosowało 3 Członków Zarządu, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 8 Wolne wnioski. 

Naczelnik Kancelarii Starosty Tomasz Wosk przedstawił do przedyskutowania 

propozycję Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli Marka Gruchoty 

w sprawie sfinansowania w kwocie 10. 000 zł przez Powiat zajęć dla najmłodszych na 

Politechnice Dziecięcej w Stalowej Woli. Kwota ta miałaby zostać przeznaczona na 

szkolenie kolejnej setki dzieci z gminy. Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że należy 

o zdanie zapytać również wójtów gmin. Zarząd rozpatrzy wniosek w terminie późniejszym 

po uzyskaniu informacji o stanowisku wójtów gmin powiatu stalowowolskiego. Na tym 

dyskusję zakończono.  

 

Ad. 9 Zamkniecie posiedzenia. 

 Starosta Janusz Zarzeczny zamknął 46 posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin  

    

 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

 (podpisano bezpiecznym podpisem elektronicznym) 


